
Referat fra PTX-udvalget i Idom-Råsted 

Plexus d. 19.03.24 

Deltagere: Jesper Schou, Viggo Rækby, Charlotte R. Neuert, Denis Bredahl, Henrik Bækstrøm, 
Annemette G. Andersen  

Medvirkende til mødet: Marianne Hestbjerg fra Borgerforeningen  

Afbud fra: Andreea Nikolajsen  

 

Referat:  

Vi mødets for at samle op og udstikke nye opgaver.  

 

Vi har siden sidst haft yderligere kontakt med RWE, der ønsker at mødes med os. Charlotte opsætter 
dato for dette sammen med RWE.  

Vi opsætter et nyt møde med Skovgaard Energy, for at følge op – de er stadig den udvikler der har købt 
og betalt jord i området og vi ønsker at høre status fra dem.  

PlugPower vil ligeledes gerne tale med os og vi ses i første omgang på et Teams-møde i nær fremtid.  

CIP afventer vi komme retur med en mødedato.  

Så alt i alt er der dialog mellem PTX-udvalget og alle udviklere. Det er for os vigtigt at skabe kontakt og 
relationer forud for de forhandlinger vi står overfor.  

Efter sidste økonomiudvalgsmøde kontakter vi politikkerne, vi hver især har kontakt til, for nye 
informationer.  

Vi ønsker ligeledes at opsamle spørgsmål vi føler ligger ubesvaret, samt nyopståede spørgsmål og vil 
efter udfærdigelse af disse invitere Anders Debel samt Lars Møller til en snak i Idom-Råsted.  

 

Vi afventer at høre fra Urland, der mødes med os i sidste uge sammen med flere borgere fra 
visionsgrupperne. De kommer med et udspil til, hvad de kan gøre for os ifht. visionsplanen.  

Det er Skovgaard Energy der betaler Urland.  

Vi i PTX-gruppen træffer ikke enerådigt beslutning om samarbejdet med Urland skal igangsættes.   

 

Visionsgrupperne har senere i foråret visionsplanen klar, hvilket vi glæder os til, da den skal bruges i 
yderligere konkrete forhandlinger med udviklerne. Og sammen med Holstebro Kommune forhåbentlig 
bliver mere klare omkring det samlede område, vil vi kunne rykke videre i et andet tempo.  

 

 


